
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 9
Nedvězí

Č. 2 / 2025 03. 02. 2025 / 17:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing. et Ing. Tomčan Viliam, Blaha Jan, Bulvová Eva, Živná (Fišerová) Ivana, Ovečková
Alena, Voráč Jan, Černohouz Luboš, Kikal Jan, Obšilová Věra

Omluveni: Baláš Josef

Z celkového počtu 11 členů se zúčastnilo 9, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
Navržený program byl přijat

Komise souhlasí
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

1.1 Informace o stavu projektové přípravy cyklostezky

1.2 Estetizace 2025

1.3 Příprava sadu na p.č. 367/9

1.4 Plán dokončení opravy spojovací uličky

1.5 Priority komise v rámci Estetizace

1.6 Čerpání rozpočtů

1.7 Webové stránky, FB, různé

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 MPO byla tentokrát bez svého pravidelného zástupce

3 Vystoupení hostů

3.1 Zajištění úklidu veřejných ploch od psích exkrementů
Komise se jako host zúčastnil p. Zdeněk Černohouz. Podal komisi námět k zamyšlení nad přibývajícím
nešvarem v podobě neodstraňování psích exkrementů při venčení svých čtyřnohých přátel. Tento zlozvyk je
patrný po celé obci. Komise tímto vyzývá zejména ukázněné občany, aby instruovali a vyzývali majitele psů,
kteří nerespektují tuto dohodu k nápravě. Komise v této věci bude opakovaně využívat obecní rozhlas s výzvou
k nápravě tohoto chování. Děkujeme předem všem za respektování tohoto ujednání.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
zpracování studie osázení pozemku 367/9 v kú Nedvězí u Olomouce - Předáno k doplnění	
Zpracování studie chodníku na hřbitov - Předáno



Starší požadavky
Zápis č. 11/2024 ze dne 04. 11. 2024: Přemístění kontejnerů od Jednoty v Nedvězí - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Informace o stavu projektové přípravy cyklostezky Nedvězí - Slavonín
K tomuto bodu komise pozvala zástupce investora a projekční kanceláře, konkrétně p. Ing. Kocourka, vedoucího
odboru investic MMO, p. Navrátila z odboru investic a p. Ing. Lýska, projektanta díla. P. Kocourek ve svém
úvodu navázal na dohody z výrobního výboru v této věci a zmínil předpokládaný termín realizace projektu k
30.6.2025. Následně bude projekt předán do standardní povolovací fáze stavebního řízení. Pokud by vše
proběhlo bez závad do konce roku 2025, pak předběžný rozpočet MMO pro rok 2026 počítá s realizací
cyklostezky. Cyklostezka je definována nejen pro provoz kol, ale i jako spojnice pro pěší do Slavonína.  Pan
Lýsek poté představil průběh trasy, včetně míst, kde dojde k vytvoření zcela nové trasy i míst, kde dojde k
souběhu se stávající polní cestou. Komise navrhuje zvážit možnost maximálního využití městských pozemků ve
svých okrajových částech (zelené pásy) k rozšíření polních cest o pásy určené k výhradnímu užívání cyklisty a
pěšími. V průběhu diskuse KMČ upozornila na potřebu omezení znečišťování budoucí cyklostezky zemědělskou
technikou. Komise zároveň žádá o instalaci dopravního značení zakazujícího vjezd motorových vozidel, s
výjimkou zemědělských ve vybraných úsecích, na cyklostezku. Komise tímto děkuje všem zástupcům za jejich
dobrou vůli odpovědět na všechny otázky i vysvětlit kolizní body a věří v úspěšnou realizaci návrhů vzešlých z
tohoto setkání.

5.2 ESTETIZACE 2025
Komise vzala na vědomí částku přidělenou za tímto účelem pro rok 2025, a to v objemu 500.000,- Kč. V termínu
do 15.4. budou stanoveny konkrétní projekty realizované z této kapitoly.

5.3 Příprava sadu na parcele 367/9
Komise se po delším jednání usnesla na potřebě využít městský pozemek p.č. 367/9 za účelem založení sadu.
V této souvislosti - po dohodě s oddělením městské zeleně - bude realizován projekt budoucí výsadby na tomto
pozemku.

5.4 Plán dokončení opravy spojovací uličky
V prosinci proběhlo místní šetření v uličce za účasti zástupců odboru dopravy MMO. Z šetření vyplynula
nezbytnost vyřešit odvod dešťových vod v dosud neopravené části uličky. Po dohodě s p. Šulcem (odbor
dopravy MMO) očekáváme do konce měsíce února nabídkové ceny na zpracování projektové dokumentace
odvodnění. V případě, že by se dokumentace včetně rozpočtu podařila realizovat v měsíci březnu, navrhneme -
s ohledem na stanovené termíny - začlenění opravy uličky k realizaci v roce 2025. 

5.5 Priority komise v rámci estetizace
V návaznosti na potřebu nahlásit akce hrazené z rozpočtu Estetizace v polovině měsíce dubna, došla KMČ ke
stanovení priorit investičních akcí v roce 2025 v následujícím pořadí:
1) dokončení spojovací uličky Jilemnického/Prašná
2) dokončení výsadby na trojúhelníku, zajištění následné péče, vymezení komunikace Rybniční sousedící s
trojúhelníkem
3) v případě termínové či rozpočtové kolize v bodě 1 úhrada studie chodníku na hřbitov a projektu výsadby sadu
4) oprava povrchů (dláždění) na hřbitově, rozmístění odpadkových košů na zvířecí exkrementy v obci

5.6 Čerpání rozpočtů
Komise jednomyslně schválila spolupráci s TOM Tury pro celý rok 2025.
V lednu byla realizována oprava pultíku v kapličce. Komise děkuje za pomoc v této věci p.  Bendovi.

5.7 Webové stránky, FB, různé
Komise toto cestou anoncuje nové webové stránky obce na adrese www.nedvezi.eu . Za jejich současnou
podobu vděčíme člence KMČ Aleně a webmasterovi Vláďovi. Věříme, že se Vám nové stránky budou líbit a
jejich autorům, kteří navíc poskytli webový prostor ve vlastní režii, tímto velmi děkujeme.
Jan Voráč, pravidelný spoluorganizátor akce ukliďne Česko připravil další ročník akce Ukliďme Nedvězí. Tato se
uskuteční v sobotu dne 5.4., komise vyzývá občany k široké účasti. Děláme to pro sebe.
Ivana Fišerová informovala o potřebě ořezu stromů na konci ulice Neklanova, dochází k jejich přerůstání do
lamp VOS.
Na základě podnětu občanů žádáme TSMO o včasné zajištění dopravního značení (zákaz stání) v ulicích, kde
je plánováno strojní čištění.
Komise navrhuje Městské policii zahájení pravidelného měření rychlosti na vjezdu do Nedvězí v ulici Štúrova a
také v okolí fotbalového hřiště. Navrhovaný čas měření zejména v pracovní dny mezi 15. a 17. hodinou.



6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Ořez stromů

KMČ žádá o zajištění ořezu stromů na konci ulice Neklanova, dochází k jejich přerůstání do lamp VOS. Dále
žádá o ořez na adrese Jilemnického 9/11.

2 Zajištění dopravního značení u úklidu ulic

Na základě podnětu občanů žádá komiseTSMO o včasné zajištění dopravního značení (zákaz stání) v ulicích,
kde je plánováno strojní čištění.

3 Městská Policie - měření rychlosti

Komise navrhuje Městské policii zahájení pravidelného měření rychlosti na vjezdu do Nedvězí v ulici Štúrova a
také v okolí fotbalového hřiště. Navrhovaný čas měření zejména v pracovní dny mezi 15. a 17. hodinou.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 2 / 2025

Datum schválení zápisu: 06. 02. 2025 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. et Ing. Tomčan Viliam

Zapsal/a:
Ing. et Ing. Tomčan Viliam

Ověřil/a:
Ovečková Alena


